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 НА данашњи дан у Јајцу је рођена нова Југославија, а у Сенти Матија Бећковић. Ко је од
та два новорођенчета "претекао", није тешко утврдити.

  Са нашим прослављеним песником и академиком, честитајући му 76. рођендан,
разговарамо о тим и садашњим временима. Ведрог духа, као и увек, "Новостима" је дао
кратке, јасне и, наравно, духовите одговоре.   

  

* Рођени сте 29. новембра. Јесте ли томе придавали неки значај?

  

- Боље сам прошао него тај датум.

  

* Да ли се тог датума, можда, сећате са сетом?

  

- Како да не. Па то је био нерадни дан. Зато су му се радовали не само републиканци,
него и монархисти, сумњиви елементи и поражене снаге.

  

* Неки се Дана Републике сећају по свињокољу, да би 90-их година у земљи
почеле велике свињарије.

  

- Свињарије нису никад ни престајале.

  

* Покојни песник Бранко Миљковић је о паду имао једну чувену реченицу.
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- Рекао је: "Ако смо пали били смо паду склони". А како је могло бити другачије када је
Југославија прављена изнад оног водопада. Од свега је важније што смо, као зеницу
ока, сачували братство и јединство. Да није било Југославије, никада не бисмо схватили
колике смо будале.

  

* Да сте могли да бирате познати датум из наше и светске историје када ћете се
родити, који бисте изабрали?

  

- Изабрао бих исти дан, само четири године касније. И не бих се родио у Сенти, него у
Јајцу.

  

* Нешто смо танки са празницима. Шта би, по вама, требало прослављати?

  

- Излазак Кристијана са "Фарме".

  

* Шта вам је још обележило протеклу недељу?

  

- Сецко на снижењу у маркету. А снижење је стигло кад и пензија, па се имало шта
сецкати.

  

(Вечерње новости)
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